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 2021סיכום לתושבים מישיבת ועד נובמבר 

לכל המאוחר עד ע"י המועצה לידי חופיתקין יועבר הסכם  –ית יורם את המועצה יפי הנחעל  –ין חופיתק .1

קירוי הבריכה  , העיקריים שבהם: הסרה ופירוקהועברו ע"י חופיתקין מס' תנאים. 2021לסוף דצמבר 

עד חופית ה. חברי ו(, שילוב נציג חופיתקין בעל זכות וטו בהנהל)למעט קונסטרוקציה וגגבחודשי הקיץ 

שנות התקשרות ולוודא כי הבעלות על המתקן תישאר בידי   10מבקשים להוסיף להסכם תחנת יציאה לאחר 

 חופיתקין ולא תועבר למועצה. 

החלה  בעבר את בית התרבות בעין החורש. ניהלה  –ית העם בלמנהלת נבחרה  – בית העם בכפר ויתקין .2

(. פתיחה  16.11.21בסבב פגישות עם הנהלות היישובים )הנהלת חופית תיפגש עימה ביום שלישי 

 .  2022אפריל  –מתוכננת 

יים ע"י אררוי מגרשי הטניס בפאנלים סולאישרו בחינת היתכנות עקרונית לקי חופיתקין – מגרשי טניס .3

 שערכה המוצעה, כל זאת בכפוף לממצאי בדיקה אקוסטית.  תה במכרז חברה שזכ

בעיות גביה  התקיימה ישיבה בראשות ראשת המועצה בנושא  14.11.21ב  – גביית חובות תושבים .4

לגבות   מיםייים בקשיים במקרים מסוקלנתושא הוצף ע"י ישובים המבצעים גבייה מרוכזת נובישובים, ה 

   . שיישקלו ע"י הוועד אפשרויות לטיפול בנושא עלו מספרחובות מתושבים. 

הצבת מבנים  ם המזכירות ללא תח את מתחחשיבה של כלל החברים כיצד לפ – יתוח מתחם מזכירותפ .5

 שידרשו אישורים והיתרים.  

 בהובלת תמר.   4.12.21מקיים. יתקיים בתאריך אירוע  –ר" ואהלב מ" – אירוע ישובים מאירים בחנוכה  .6

 ם בחודשים הקרובים. התהליך יושל – לתושביםכרטסות ארנונה ומים במייל רת העב .7

 . הפינוי תעלה תדירות  – פסולת גושית .8

בנושא איכות סביבה. הועלו   2021נת שסיכום  – הל מחלקת איכות סביבה פגישה של הילה עם אבירם מנ .9

 בתחום. ועדכון לגבי המכרז שאליו תצא המועצה בקרוב , פחי אשפה שוב צרכי חופית מבחינת מיחזור

 , הנושאים העיקריים:2פגישה עיתית בנושא כביש  להלן סיכום– 2כביש  .10

לעשות נתיב עוקף למעגל ם יצור עומס, מבקשים שסמיכות המעגליחשש  –מעגלי תנועה מתוכננים  . א

 ( שיוכל לצאת דרומה ישירות. T)בצומת 

כז הדרך שעליהן יוצב פטריות במר 3. ניתן כבר לראות כעת 2022במהלך יושלם  –הולכי רגל גשר  . ב

 הגשר.  

המועצה בוחנת אפשרות שלא לגרוס את הכביש הישן ולא לפרק את הגשר לטובת  –שביל אופניים  .ג

 אופניים.  שביל

   ואושרה ע"י החברים.  גה ע"י דב ברמןהוצ התקציבהצעת   – 2022תקציב  .11
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